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 Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-08-13 

Tid: Kl. 18.30 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande, fr o m § 4 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot, fr o m § 5 
Joakim de Jong                         ledamot  
Helena Svensson                      suppleant, tom § 6 
Therese Aitman suppleant, fr o m § 4 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  
 
Ej närvarande 
Jana Ehn   ledamot  
Erica Hinders                             ledamot 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                  u-sek, suppleant  

 
§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Jaymie Grahn utsågs att justera protokollet. 

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-06-11, protokollet lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden och kassören redovisade balans- och resultatrapporterna tom. juli 2023. Ackumulerat 
resultat visar ett underskott på knappt 200 tkr när kommunalt bidrag för underhåll och statligt el-
stöd bokförts, vilket är något bättre än samma tid föregående år. En prognos över årets resultat tas 
fram till nästa styrelsemöte. Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  

§6 Fasadrenoveringen 
Vi har fått in offerter från tre företag. Offerterna är något olika utformade, men är alla på mer än 
dubbla beloppet jämfört med de 600 tkr som kommunen beslutat om i bidrag. Detta gör att vi inte nu 
kan renovera hela fasaden utan måste prioritera de delar som är sämst.    

För att underlätta successiv renovering, inklusive visst ”lappa och laga” beslutade mötet att välja 
träfasad (slamfärg) och inte plåtfasad. Plåt kräver visserligen mindre underhåll, men gör det svårare 
att ”lappa och laga” och förutsätter att vi byter fasad på hela sidor.  
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De delar av fasaden som prioriteras är ridhusets södra gavel (inklusive fönster), den norra gaveln (där 
fönstren sätts igen), samt ingången med dörr (mellandelen) och de akuta skadorna på den östra 
fasaden. Två av de offerter som kommit in är detaljerade, medan en är mer schablonmässig. 
Styrelsen väljer att diskutera vidare med de två företag som lämnat detaljerade offerter för att få 
veta hur deras tidsplan ser ut. Därefter kan vi fatta beslut om vilket företag som vi ska gå vidare med.  

När det gäller byte av plattor i innertaket så har vi bara fått in en offert. Vi gör därför en separat 
offertförfrågan till de två företag som lämnat in detaljerade offerter vad gäller fasaden för att ge dem 
möjlighet att lämna offert även vad gäller innertaket.   
 
§7 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Hästar: Cascaya har kommit tillbaka till KRK och ska sättas i gång så snart ett sår är läkt. Peppi och 
Rosa är halta, Cider har haft kolik och Ali Zafir har skavsår vid sadelgjorden. Successivt behövs fler 
hästar för att inte belastningen ska bli för hög på våra ridskolehästar. 
Personal: Hanna Andersson är anställd i stallet sedan slutet av juli. Ytterligare anställning ska göras 
under hösten då Tommy Högqvist går ned ytterligare i tid. 

I början av augusti hölls igångsättningskurser och sommarkollo i två omgångar innan lektionerna 
började den 6 augusti. Tack vare god hjälp från sommarjobbare och USEK så fungerade kollona bra, 
trots fler barn än vad som planerats för. En uppskattad clinic med Eamon Hickney hölls den 2 augusti.  

Sv Ridsportförbundets Ryttarutveckling steg 1 genomförs under hösten. Den 10 oktober har 
Värmlands ridsports förbund en clinic hos KRK, och 21 oktober genomförs en westerntävling. Datum 
för klubbtävlingarna är på gång. 

- Usek 
Ingen från Usek var närvarande, men Malin berättade att flera barnkalas är inplanerade under 
hösten. KUL-gruppens aktiviteter ska startas upp igen. Malin och Usek gör en studieresa till 
Strömsholm under september. 

- Anläggning 
Jordkullen har påbörjat arbetet med dränering av hagar.  
Det behövs grus vid ingångarna till vallen efter de skador som uppstått p g a regnet. Brädor är 
beställda för att kunna byta några boxväggar i privatstallet.  

- Privatuppstallade 
Två platser har sagts upp och två nya hyresgäster flyttar in.   

- Sponsorer 
Stora Enso Skoghall sponsrar med 10 000 kr samt en kartong muggar. 

- Tävling 
Malin håller på och sammanställer det ekonomiska resultatet från de olika tävlingarna.  
Två större tävlingar återstår, Höstdressyren den 17 september och hopptävlingen Carlstad Horse 
Show den 29 september – 1 oktober.  

- Cafeterian 
Försäljningen gav ett överskott på ca 10 000 kr under Solstahoppet. 
Planering av bemanning inför kommande tävlingar pågår.                                                              
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§8 Övriga frågor  
- Trygg förening, rapport från arbetsgruppen 
Arbetet i gruppen har startat och man har planerat in ett nytt möte. Begränsade registerutdrag håller 
på att tas in för alla som i KRKs verksamhet regelbundet kommer i kontakt med barn/ungdomar 
under 18 år.   

-    Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 

§9 Datum för kommande möte 
Datum för nästa sammanträde är den 10 september kl. 18.00.  
Kommande möten (oktober – december) blir den andra eller tredje söndagen i varje månad, 
information kommer. 

§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Jaymie Grahn   
Ordförande                                                                                       Justerare 


